

Current EMC Board Member / Membre actuel du CA de MEC	First name / Prénom	Last name / Nom	Title / Titre	Organization or company name / Nom de l'organisation ou entreprise
X	Theresa	Cooke	Head of Global Customer Success & Service Operations	Siemens
X	Patrick	Gervais	VP, Truck & Public Affairs	Lion Electric
	Benoit	Lacroix	ReliON	ReliON
	Luis	Leal	Development Manager, E-Mobility	Phoenix Contact
X	Megan	Lohmann	Deputy Executive Director	Community Energy Association
X	Sanjeev	Pushkarna	Director, Business Development	Nova Scotia Power
	Igor	Rusic	VP, Finance & CFO	Milton Hydro Holdings Inc
X	Neetika	Sathe	Vice President	Alectra GRE&T Centre
X	Alec	Tsang	Manager, Innovation & Strategy, EV Service Delivery	BC Hydro
X	Evan	Wiseman	Senior Climate Policy Manager	The Atmospheric Fund
X	Eddy	Zuppel	Program Leader, Clean & Energy Efficient Transportation	National Research Council

All board candidates submitted statements of interest and resumes; please see the folder entitled Candidates / Candidats in the pre-meeting package. Note that for each candidate, the statement of interest on the first page is followed by a full resume.

Tous les candidats pour le conseil d'administration ont soumis un court texte d'intérêt et un résumé; consultez le dossier intitulé Candidates / Candidats. Notez que pour chaque candidat, le texte d'intérêt sur la première page est suivi d'un résumé complet.

NOTE: We continue to strive for a diverse, inclusive, and representative Board. When making your selections, please take into consideration the following criteria: Equity, diversity & inclusion; financial and audit experience, industry knowledge/experience; past board experience; and strategic value to EMC.

NOTEZ: Nous continuons à nous efforcer d'avoir un conseil d'administration diversifié, inclusif et représentatif. Lors de votre sélection, veuillez tenir en compte les critères suivants: Égalité, diversité et inclusion; expérience en matière de finances et d'audit; connaissance/expérience du secteur; expérience antérieure au sein de conseil d'administration; et valeur stratégique pour Méc.